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Geacht college,  
  
De fractie Senioren Partij Maastricht ontvangst steeds meer signalen, dat er bij de bewoners op Plein 
1992 (en gebruikers daarvan) in toenemende mate het gevoel is dat er geen resultaat is geboekt in het 
oplossen van de overlast veroorzaakt door ongewenst gedrag van bezoekers aan Plein 1992. 
 
Op 27-09-2018, zijn een aantal raads- en burgerleden in gesprek gegaan met bewoners van La 
Résidence en Maasappartementen Plein 1992, verenigd in Werkgroep Overlast Plein 1992, over de 
overlast die zij ervaren in hun omgeving. Naar aanleiding van dit gesprek stuurde de Senioren Partij 
Maastricht namens de daarbij aanwezige raadsleden en burgerleden op 2-10-2018 een brief, gericht 
aan de burgemeester met de vraag welke maatregelen er al genomen zijn en welke mogelijk nog 
genomen worden, die een bijdrage leveren aan het beperken van de overlast op Plein 1992. Hierop is 
nog geen reactie ontvangen. 
 
Ook op 27-12-2018 ontving de gemeente weer een brief waarin een bewoner van plein 1992 melding 
maakt van overlast en vervuiling en geen progressie ziet bij het tegengaan van overlast. 
 
De Senioren Partij Maastricht voelt zich betrokken bij het wel en wee van deze burgers en de overlast 
die zij al jaren ervaren. Wij onderkennen het groeiende gevoel van onvrede over de geboekte 
resultaten en dat bij een steeds groter wordende groep bewoners die zich regelmatig melden. 
 
Daarom onze vragen: 
 

1. Wat is de oorzaak waarom er nog geen antwoord is gekomen op de gestelde vragen in de brief 
van 2-10-2018, gericht aan de burgemeester? 
 

2. Het is niet geoorloofd om met gemotoriseerd vervoer (scooters e.d.) over plein 1992 te rijden. 
Volgens de bewoners wordt er te weinig gedaan om dit tegen te gaan, handhaving vindt 
nauwelijks plaats. Dit geeft veel overbodig geluidsoverlast en onveilige situaties. Welke acties 



 
 
 

zijn er door de gemeente in het afgelopen jaar geweest om resultaten te boeken en in hoeverre 
is dit gelukt? 

 
3. Hoe vaak is er in 2018 een melding ontvangen van overlast op of aan het plein 1992 en hoe 

vaak heeft dit geleid tot een onderzoek ter plekke? Hoe vaak is er handhavend opgetreden? 
 

4. Hoe vaak hebben er (extra) opruimwerkzaamheden moeten plaatsvinden en was daarbij 
sprake van vervuiling die duiden op handel in drugs en/of het gebruik van drugs?  
Welke acties zijn en worden er ondernomen om drugs gerelateerde overlast terug te dringen? 
 

5. Er werd een mobiele camera geplaatst. Echter deze is na drie dagen weer weggehaald. 
Hierover zijn bewoners teleurgesteld. Daarnaast zijn er dagelijks controles uitgevoerd door de 
surveillance van de politie en handhaving. Dit zijn echter momentopnames. Welke acties staan 
er gepland voor 2019 die een bijdrage leveren aan het verbeteren van het woongenot en 
gevoel van veiligheid van de bewoners en bezoekers van Plein 1992? 

 
Namens de fractie Senioren Partij Maastricht,  
 
Henny Willems (Raadslid) 
Math Courbois (Burgerraadslid) 


